
 
 

Møtereferat – Nes Venstre 
 
 

Møte: Medlemsmøte –  
Hovedtema: Ny ungdomsskole og skolestruktur. 
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Til stede: Åse Birgitte Skjærli, Inger Østvold, Henrik Langbråten, Øystein Smidt, Stig Løkke-Sørensen, Grete 

Bjørge og Tom Fidje 
Referent: Henrik Langbråten Dato ref.: 18.11.2016 

 
 
Nr. Dagsorden  

1 Ungdomsskolesaken 

Åse Birgitte informerte om behandlingen av ungdomsskolesaken i 
Formannskapet, og hvilket alternativer som var lagt frem.  

Et forslag som ikke har blitt fremmet av noen partier er muligheten for en 
stor og felles ungdomsskole i Kjuushagan på Årnes. 

Nes Venstre har tidligere primært ønsket en rehabilitering av dagens 
ungdomsskole i Vormsund. Det ble åpnet for å tenke nytt rundt et evt. 
annet alternativ. 

Flertallet synes at en god løsning vil være å bygge en ny felles 
ungdomsskole i Kjuushagan på Årnes. Med denne løsningen kan Årnes 
barneskole ta over lokalene til Runni ungdomsskole (Etter justeringer av 
bygningsmassen) 

Momenter som taler for en stor ungdomsskole: 

- Et bedre faglig miljø blant lærerne 

- Et økonomisk godt alternativ 

- Spes.ped tjenesten i kommunen vil bli styrket ved å ha en større 
enhet.  

- Alternativet vil i hovedsak ikke medføre noen lengre reisevei for 
elevene enn i dag.  

- Nærhet til den videregående skolen, svømmehall og idrettsanlegg.  

- Med en skole risikerer man ikke å få en «A og B- skole» innen 
kommunen.  
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Ny skolestruktur 

Nes Venstre mener det er viktig å bevare de lokale barneskolene i 
kommunen.  

Nes Venstre mener dermed modell 3 i rådmannens 
«KUNNSKAPSGRUNNLAG FOR FRAMTIDIGSKOLE- OG 
BARNEHAGESTRUKTUR» er den beste. Men mener samtidig den må 
suppleres med at Østgård skole også skal bestå som skole, da vi ønsker at 
den skal bestå.  

Ny Årnes barneskole kan da ses i sammenheng med ungdomsskolesaken, 
ved at skolen kan flyttes til dagens Runni ungdomsskole, dersom det 
byges en ny felles ungdomsskole.  

 

 

Eventuelt  

Åse Birgitte og Inger informerte om arbeidet som er gjort og gjøres i 
forbindelse med underskriftskampanjen og fakkeltoget for 
Lensmannskontoret i Årnes. 

Dato for Årsmøte ble fastsatt. Det vil bli holdt den 12.012017 kl. 1930. 

Øystein hat levert sitt historiske materiale til Raumnes historielag som vil 
arkivere det i arkivet på BB-sentret.   
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